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ZÁPIS 

z jednání vedení dne 9.11. 2020 

přítomni za dodržení hygienických opatření: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Hlavica, prof. 

Macková, prof. Medek, doc. Spilka  

 

1. Informace rektora:  
➢ Ze společné iniciativy rektorů JAMU a AMU proběhlo v pátek 6. 11. on-line jednání všech čtyř 

rektorů VUŠ a předsedkyně Asociace uměleckých fakult doc. Armutidisové s ředitelkou 
odboru vysokých škol Gondkovou, která zastupovala i náměstka Dolečka. Tématem byla 
současná situace na VUŠ a uměleckých fakultách a výhled uvolnění osobní účasti studentů 
na umělecké výuce. MŠMT chápe nezbytnost tohoto uvolnění především pro absolventské 
bakalářské a magisterské ročníky. V současné situaci se však jeví jako první možný termín 
pro uvolnění umělecké výuky ve skupinách pěti osob počátek prosince, vše bude záležet na 
vývoji epidemiologické situace. 

➢ V pondělí večer ČKR požádala v maximálně zkráceném termínu o zaslání připomínek 
k návrhu novely zákona o vysokých školách. Kvestorka Valová společně s Mgr. Prokešem již 
dříve společně vypracovali alternativního návrh JAMU, který byl jako samostatná příloha 
k společným připomínkám ČKR zaslán na MŠMT. 

➢ Rektor se prostřednictvím aplikace MS-Teams ve čtvrtek 5. listopadu od 17 hodin zúčastnil 
zahájení výstavy Umění volá!, na níž je úspěšně zastoupena i JAMU. 
 

2. Informace kvestorky:  
➢ Dnes od 16.00 proběhne on-line jednání AS JAMU, kde bude projednán Návrh střednědobého 

výhledu rozpočtu JAMU 2021-2022, návrh Institucionálního programu JAMU na rok 2021, 
současný krizový stav výuky na JAMU a postup přípravy rekonstrukce ASTORKA – vedení 
JAMU bude zastupovat rektor, kvestorka a pror. Medek.  

➢ Nutno připravit se na jednání s projektanty Astorky. Svolání pracovní skupiny. 
➢ Informovala o čerpání dotací na tento rok, v investiční části bude vše vyčerpáno, CRP se 

upřesní příští týden. 
➢ Musí se projednat financování digitální brány. Financování anglické verze webu JAMU. Nutno 

vypsat výběrové řízení na překlady a výslednou firmu respektovat celoškolsky – bude 
projednáno na příštím KR. 

 
3. Informace pror. Medka:  

➢ JP JAMU 2021 byl zaslán na zkonzultování na MŠMT. Po principiálním odsouhlasení bude 
nutné vytvořit zkrácenou verzi pro formuláře ministerstva 

➢ FRVÚČ – vedení se shodlo na termínu jednání a to na 20.11.2020.  
➢ OP JAK – přišla nová verze. Nutné projednat, zda se nám vyplatí v této fázi nějak reagovat. 

Pro případné zapojení JAMU je nutno počkat na konkrétní znění výzev.  
➢ FRVÚČ 2020 – řeší se změny projektů, zejména jde o projekty obsahující příjezdy 

zahraničních pedagogů, kteří nepřijedou. 
➢ Poprosil fakulty o informace, jak vypadá čerpání letošního IP. 

 
4. Informace pror. Spilky: 

➢ Dne 9. 11. vešla v platnost nová opatření MZ vztahující se na podmínky pohybu osob v rámci 
EU. ZO fakult jsou informováni, odkaz na opatření MZ je umístěn na stránkách Covid 19. 

➢ 5. 11. proběhl webinář MŠMT ohledně implementace Jednotné digitální brány na VŠ. 
Alokované prostředky pro rok 2020, které byly plošně rozděleny na české VŠ ve výši 268 tis., 
budou primárně použity na anglické mutace informací o možnostech studia, nostrifikací 
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diplomů a stipendií. Během webináře zástupci VŠ vyjádřili naléhavou potřebu koordinace 
jednotlivých kroků ministerstvem. V souvislostí s potřebou značného penza překladů 
dokumentů do angličtiny bude vypsáno nové výběrové řízení na překladatelskou firmu.  

➢ 5. 11. proběhlo online setkání pracovní skupiny pro tvorbu webu JAMU v angličtině, kde byl 
vytvořen návrh struktury webu, který bude představen na příštím jednání KR. 
 

5. Informace pror. Mackové:  
➢ Informovala o pozvánce na on line Sympozium Akreditace v umění a Umění akreditace 

pořádné AMU 26. listopadu, kterého se zúčastní.  
 

6. Informace pror. Hlavici:  
➢ Mezinárodní evaluace výzkumu: 

o Naše doplňující informace (dopis rektora) byly odeslány. 
o Do 31.12. nám bude doručena první verze hodnotící zprávy. 
o Do 15.1. 2021 budeme moci napsat komentáře a opravy. 
o Do 31.1.2021 bude konečná verze zprávy předána MŠMT.  
o Rozpočet bude vyčerpán do konce listopadu, do 18.12. bude MŠMT odeslána vratka. 

➢ Na základě výsledků výzkumu (RIV, podané granty, Modul 1, popularizační aktivity, odborná 
podpora studia – skripta) v roce 2020 byl vypočítán poměr dělení institucionální podpory za 
tento rok: DF: 56,97 %, HF 43,03 %. Poměr přibližně odpovídá i poměrům v předchozích 
letech a na žádné z fakult nedošlo k velkému výkyvu. Díky zpřesněné a důslednější evidenci 
dochází na obou fakultách k srovnatelnému nárůstu počtu výsledků. 

➢ V pátek proběhla (on-line) konference doktorandů uměleckých škol Teritoria umění, JAMU 
velmi dobře reprezentovala M. Lánská z HF. 

➢ Proběhl Týden vědy a techniky AV ČR – účastnili jsme se dokumentem S. Divékyové (DF), 
který již má od premiéry přes 300 shlédnutí, což je pozitivní.  

➢ Hodnotící panel GAČR – JAMU navrhne na členy M. Hlavicu a A. Jochmanovou. 
➢ V pátek 27.11. proběhne on-line sympozium o uměleckém výzkumu a jeho hodnocení. 

Organizuje AVU. Za JAMU vystoupí s příspěvkem M. Hlavica. 
➢ Vláda má na programu novelu zák. 130/2002 Sb. (o podpoře výzkumu a vývoje). Po 

dokončení legislativního procesu bude aktualizována naše směrnice o nakládání s výsledky 
výzkumu (potřebná zejména kvůli registraci v Seznamu výzkumných organizací). 

 
 

Další řádná porada Vedení se uskuteční v úterý 23. 11. 2020 v 10:30 hod. v pracovně rektora.  

   

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 


